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Z á p i s n i c a   č. 1/2024 

 zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Krompachoch podnikateľskej, 

verejného poriadku, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja konaného dňa 19.2.2024 

 

Prítomní:   Ing. Ľuboš Ontko – predseda komisie, poslanec MsZ 

Ing. Lukáš Bagín – podpredseda komisie, poslanec MsZ  

Mária Vaščáková – členka komisie 

Peter Jenčík – člen komisie 

 

Neprítomní - ospravedlnení: Mgr. Jana Bekešová – členka komisie 

 

     

Pozvaní:   - 

             

Program: 

 

1/ Privítanie 

2/ Uznesenie - Správa o vybavovaní sťažností, petícií a iných podaní občanov  

                        za rok 2023 

3/  Diskusia  

 

4/ Záver  

 

K bodu 1. Privítanie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Ing. Ľuboš Ontko a privítal prítomných dňa 

19.2.2024, o 15.00 hod.., po telefonickom predvolaní členov. Zasadnutie komisie, ktoré sa 

malo konať dňa 14.2.2024, bolo preložené na nový termín z dôvodu práceneschopnosti. 

K bodu 2. Uznesenie - Správa o vybavovaní sťažností, petícií a iných podaní občanov  

                  za rok 2023                                                  

 

Komisia prijala uznesenie, ktorým odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Krompachoch 

schváliť Správu o vybavovaní sťažností, petícií a iných podaní občanov za rok 2023.  

Hlasovanie:         Vyjadrili sa – 4, Za – 4, Proti – 0, Zdržal sa - 0. 

K bodu 3. Diskusia 

a) Je veľmi dobre, že pri útoku sa občania zastali napadnutých žien a nezostali 

ľahostajní. Zároveň ale komisia uvádza, že je potrebné zistiť, či je v meste dosť 

kamier a či sú funkčné. Tiež by bolo možno vhodné, prehodnotiť pracovný čas 
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príslušníkov Mestskej polície Krompachy.                                                                                                                                                                       

Ďalšie nebezpečné miesto v meste je pri stanici. Minulého roku tam tiež došlo k útoku.                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Je potrebné, aby rizikové miesta v meste mali policajti pod kontrolou. Množia sa 

sťažnosti aj na neprispôsobivých Rómov. Tiež žobranie ich detí stále pretrváva. 

Maloleté deti sa pohybujú vo večerných hodinách vonku, bez sprievodu dospelej 

osoby. Bolo by vhodné nájsť nový systém stráženia mesta, ako aj TESCA a LIDLU. 

Celkovo čo sa týka bezpečnosti v meste, najviac pozornosti treba venovať prevencii. 

b) Na chodníku, na Námestí slobody, pred prevádzkou papiernictvo a hračky, sú kamenné 

gule. Tieto gule môžu byť relatívne nebezpečné pre šoférov aj chodcov. Možno by bolo 

vhodné ich odstrániť.    

c) Pred prevádzkou Cukrárne Balkán, na prechode pre chodcov, sú blikačky, ktoré v noci 

šoférov oslepujú. Vhodnejšie by bolo umiestniť tam dve svetlá ktoré by svietili priamo 

dole.  

Tiež v priestore medzi kostolom a Slovinským potokom je prechod pre chodcov, ktorý 

nie je osvetlený. Je to veľmi nebezpečné miesto, keď vychádzajú ľudia z kostola.  

Na sídlisku JUH sú mostíky, ktoré by bolo vhodné odstrániť, lebo sú nebezpečné  

pre kočiare a invalidné vozíky.    

d) Výstavba chodníkov na Maurerovej ulici nie ja plánovaná. Skôr sa budú robiť 

parkovacie miesta okolo vchodov č. 47-48, tam kde sú aj doteraz zvyknuté parkovať 

autá.  

Na križovatke na Maurerovej ulici, kde je škola a škôlka, je vhodná jednosmerka,  

ale bolo by ešte potrebné upraviť parkovacie hodiny ráno a večer, keď prichádzajú 

rodičia s deťmi alebo pre nich. Tiež by bolo vhodné vystavať v tých miestach  

parkovisko, aby autá nestáli na križovatke. 

V budúcnosti bude potrebné starostlivo zvážiť, komu predáme parkovacie miesto 

a komu nie.   

e) V súčasnosti sa nič nekoná vo veci cyklochodníka z Krompách do Spišských Vlách. 

Podstatnou otázkou je, či ho zrealizovať tak, aby nešiel popod Hejbarok alebo naopak, 

aby šiel v tých miestach. Treba to urobiť v súlade s naplánovaným projektom.                                 

 

K bodu 4. Záver 

Na záver zasadnutia sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie 

ukončil.  

 

V Krompachoch dňa 19.2.2024 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal/a:  JUDr. Ingrid Chudíková          Ing. Ľuboš Ontko v.r. 

       zapisovateľka                                    predseda  komisie 


	Hlasovanie:         Vyjadrili sa – 4, Za – 4, Proti – 0, Zdržal sa - 0.

